



Protokoll, F-styrelsesammanträde 14, 20/21

Datum 2021-03-05

Tid 12:15

Plats Zoom

F21-14	Formalia
F21-14.1	Mötets öppnande Mötet öppnas 12.18.
F21-14.2	Avstängning av mobiltelefoner Mobiltelefoner stängs av eller sätts på ljudlös.
F21-14.3	Val av <ol style="list-style-type: none">1. Till mötesordförande väljs William Nordberg F192. Till sekreterare väljs Petter Persson F193. Till justerare väljs Philip Beckman F194. Justeringsdatum sätts till 2021-03-19
F21-14.4	Närvaro samt justering av röstlängd För närvaro se bilaga ssF21-14.1. Mötet finnes beslutsmässigt med 11 närvarande och 7 röstberättigade.
F21-14.5	Adjungeringar Inga adjungeringar.
F21-14.6	Mötets behöriga utlysande Mötet anses vara behörigt utlyst.
F21-14.7	Godkännande av föredragningslistan Föredragningslistan godkänns. Med ändringen att vi lägger till punkt Ä21-14.2 Äskan från Enar J.

**M21-14 Meddelanden****M21-14.1 Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna.

M21-14.2 Ordföranden informerar

William har varit på möte med ACC och hade en diskussion om en ny hemsida och vad det skulle kosta. ACC är skolan datorklubb. Priset är ungefär 500 kr om året vilket styrelsen tycker är rimligt. William tycker även att vi borde sätta upp mål inför nästa läsår. En plan med mål för varje läsperiod till exempel.

M21-14.3 Enheterna informerar

Kommunikationsenheten: -

Utbildningsbevakningsenheten: Marcus har varit på grundutbildningsmöte med matteinstitutionen. De hade en diskussion om språk för det hade varit klagomål på linjären som ges på engelska även fast det står i kursplanen att den ska gå på svenska. Han har även haft ett studentfall med sig själv. Skickade mail om att en lärare flyttat en tenta med två dagars varsel.

Arbetsmarknadsenheten: Philip har haft ett möte med ingenjörer utan gränser. De är lite osäkra på om de vill med under mottagningen med tanke på kostnaderna. De skulle ta fram material och ge besked senare. Han har även haft möte med mottagningsgrupperna om projektet. Beslutade att föreläsningarna ska pågå under 4 veckor. Han ska nu höra av sig till personer som ska föreläsa och boka datum.

Ä21-14 Ärenden**Ä21-14.1 Överlämningar**

De som ska avgå ska fixa ett överlämningsdokument. Det finns en mall som kan användas och William kan skicka över den till de som behöver. Nya styrelsen tillträder till hösten. Philip tycker vi borde sätta en deadline för när överlämningsdokument ska skickas vidare. Vi bestämde den 30 april. Vi diskuterade lite kort om en överlämningsaktivitet. Hannes föreslog att vi skulle kunna ha en onlinespelkväll till exempel.

Ä21-14.2 Äskan från Enar J

Det är andra gången Enar-J äskar om pengar för en dammsugare men den första äskningen har gått ut och ingen dammsugare inhandlades.

Styrelsen **beslutar** att bevilja äskan enligt dokument ssÄ21-14.1

D21-14 Diskussion**D21-14.1 Utvärdering av Stormöte 3**

Stormötet var generellt bra men lite tyst. Vi lyckades välja de viktigaste posterna men vakansatte bland annat kassören. Nästa möte aktiverar vi valberedningen, i ett tidigare skede. Redan nu kan vi skicka till valberedningen vilka poster som ska väljas på stormöte 4.



A21-14 Avslutande formalia

A21-14.1 Övriga frågor

Hillevi funderar på om man skulle kunna ha som projekt att lära folk hur man använder discord. Styrelsen skulle kunna ta på sig att skapa ett kort dokument föreslår William. Hannes föreslår att han och William kan kika på det.

Har vi hört något mer om spelturneringen var på förslag i samband med SaFT? Wiliam vet inget mer om det just nu. Det kanske kommer ett mail med information snart.

Philip vill välja in poster i NärU. Jämfört med I-sektionen kan vi sätta högre mål för sektionen gällande medlemmar, hemsida osv. Philip funderar hur han kan rekrytera folk till NärU. Han vill ha en rekryteringsprocess likt en anställning. Styrelsen tycker han ska tänka på att det inte blir för allvarligt så att folk blir avskräckta.

A21-14.2 Datum för kommande möten

Nästa möte blir 2021-03-24.

A21-14.3 Mötets avslutande

Mötet avslutas 13.01.

Mötesordförande

William Nordberg F19

Mötessekreterare

Petter Persson F19

Justerare

Philip Beckman F19



Närvarolista vid F-styrelsesammanträde 14, 20/21

Datum 2021-03-05

Tid 12:15

Plats Zoom

Styrelsemedlemmar	Post
William Nordberg	Ordförande
Marcus Sundin	Utbildningsbevakare
Adrian Stigsson	Kommunikationsansvarig
Petter Persson	Sekreterare
Philip Beckman	Arbetsmarknadsansvarig
Malin Gidlund	Vice ordförande
Paula Zea	Förstaårsrepresentant
Pontus Yngvesson	Studiesocialtansvarig

Övriga närvarande
Hannes Bäckman
Hillevi Olsson
Eli Båvner Lorentzi
Lisa Olofsson